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Kaupunginhallitus 09.04.2018 § 128

Toimielinten pöytäkirjat

1 Koulutuslautakunta 27.3.2018
§ 25 Ehdotus Naantalin kaupungin perusopetuksen ja var hais kas va-

tuk sen uudeksi palveluverkoksi
§ 26 Perusopetuksen tuntiresurssin käyttö lu ku vuon na 2018 - 2019
§ 27 Lukion opiskelijamäärä ja resurssitarve lu ku vuon na 2018 - 2019
§ 28 Irtaimen omaisuuden hankinnat vuonna 2018
§ 29 Ilmoitusasiat

2 Ympäristö- ja rakennuslautakunta 28.3.2018
§ 19 Lausunto Turun hallinto-oikeudelle rakennusten käyt tö kiel los ta

teh tyyn valitukseen
§ 20 Toimenpidepyyntö vapaa-ajan asunnon käyttämisestä vuok-

rauk seen
§ 21 Rakennustarkastajan päätökset
§ 22 Ympäristölupapäätös / Palovuoren Kivi Oy / Isosuon maan kaa-

to pai kan louhinnat
§ 23 Lausunto paineviemärin ja sähkökaapelin asentamisesta Naan-

ta lin sal men pohjaan, Naantalin kaupungin ve si huol to lai tos
§ 24 Lausunto hakemuksesta Turun Sataman päätuloväylän ja sa ta-

ma-al taan ruoppausmassojen läjityskelpoisuuden ar vioin ti
§ 25 Lausunto sähkökaapelien asentamisesta mereen välille Han ka -

Kramp pi ja Sepänniemi - Lehtoranta - Korkkisluoto - Här mis tö,
Ca runa Oy

§ 26 Ilmoitusasiat / ympäristönsuojelu

Viranhaltijapäätökset

1 Kaupunginkamreeri Juha Heinonen
6/2018 Kassalainan ottaminen 27.3.2018

2 Hallintojohtaja Riitta Luotio
7/2018 Palveluneuvojan toimen täyttäminen määräaikaisesti

3 Kaupunginjohtaja Jouni Mutanen
25/2018 Sivistystoimenjohtajan avoimen viran hoito

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus päättää olla käyttämättä kuntalain 92 §:n
tar koit ta maa otto-oikeutta edellä selostetuissa toimielinten
pöy tä kir jois sa sekä viranhaltijapäätöksissä ilmeneviin pää tök-
siin.



KOKOUSKÄSITTELY:

Merkittiin, että henkilökunnan edustaja Henry Palomäki oli
läs nä kokouksessa tämän asian käsittelyn ajan.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginhallitus päätti yksimielisesti käyttää otto-oikeutta
kou lu tus lau ta kun nan pöytäkirjan 27.3.2018 pykälään 26, ”Pe-
rus ope tuk sen tuntiresurssin käyttö lukuvuonna 2018 - 2019”
ja kuulla asiassa vs. sivistystoimenjohtaja Kimmo Kuu si mä-
keä.

Muilta osin kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.


